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Referat fra bestyrelsesmøde. 
Tid/sted: 15-01-2024 kl. 19. Klubben, Gedved. 

Deltagere:  Peter OZ7PBI, Flemming OZ4FD, Arne Lund OZ1GRL, Hans Jørgen OZ4JJ, Arne Paulsen 
                      Suppleanter: Ole OZ2OE, Lars Ole OZ5VO 
Referent: Arne Paulsen, sekretær. 

Agenda: 
1. Peter byder velkommen. 
2. Økonomisk status. 
3. Generalforsamling torsdag den 7. marts? 

       Vedtægtsændringer? 
På valg er: Peter + Arne P + suppleanter + revisor + revisorsuppleant. 
Indkomne forslag senest dato? 

4. Adgang til klubbens pc'er - status. 
5. Aktivitetsmøde torsdag den 18. januar. 
6. Deltagelse i Agerskov marked? 
7. Artikler til klubblad. 
8. Bordet rundt 

Referat: 
2. Ingen bemærkninger til regnskabet for 2023. 
3. Generalforsamlingen afholdes den 7. marts 2024. Der er p.t. ikke forslag til ændringer i vedtægterne, 

men bestyrelsen har diskuteret muligheden for kunne sætte medlemmer i karantæne for en periode i 
stedet for den mere omfattende eksklusion. På valg er Peter, Arne P, 2 suppleanter, revisor samt 
revisorsuppleant. Bestyrelsen inkl. suppleanter er villige til genvalg. Indkomne forslag til 
generalforsamlingen skal være indleveret senest den 2. marts 2024. 

4. Beslutningen om at indføre mere omfattende adgangskontrol til klubbens pc’er er sat i bero indtil 
videre, da der i den seneste tid ikke har været tegn på misbrug til uvedkommende aktiviteter. 

5. Der er aktivitetsmøde i klubben den 18. januar, hvor medlemmerne opfordres til at komme med forslag 
til nye aktiviteter. Der er planer om en kommende temaaften om ”Vejrballoner”. 

6. Klubben deltager ikke i Agerskov marked med en stand, da vi ikke har relevante emner til salg. 
7. Alle medlemmer opfordres til at komme med indlæg til klubbladet, da udgivelsen er afhængig af, at der 

indløber artikler. 
8. Bordet rundt: 

a. Salg af udstyr fra klubben bekendtgøres fremover på vores opslagstavle, hvor medlemmerne 
kan byde på udstyret. Buddene afgives til formanden.  

b. Der arbejdes på at oprette 2-faktor autorisation for login til vore ting på internettet. Samtidig 
skal der være mindst 2 brugere oprettet for altid at sikre adgang. 

c. Der er usikkerhed omkring jordforbindelse af udstyr, som har behov for dette. Der skal arbejdes 
på en afklaring og eventuelt behov for at etablere en sådan. 

 
 

Næste bestyrelsesmøde aftales i forlængelse af generalforsamlingen den 7. marts. 


